
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 47/2023 
 

XLVII Posiedzenie w dniu 19 września 2023  

Obrady rozpoczęto 19 września 2023 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Ewa Dobosz - Rysiewicz –Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Miedźnie; 

3. Justyna Siwczyńska – Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mokrej; 

4. Dariusz Bednarski – Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Ostrowach nad 

Okszą; 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1.  Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Podsumowanie działalności placówek oświatowych na terenie Gminy Miedźno za rok 

szkolny 2022/2023 (m.in. ocena stanu zdrowia i podnoszenia kultury fizycznej wśród 

młodzieży oraz projekty realizowane w szkołach ze środków UE). 

3. Ocena wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

6. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podlegających Gminie. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Miśkiewicz 



Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Podsumowanie działalności placówek oświatowych na terenie Gminy Miedźno za rok 

szkolny 2022/2023 (m.in. ocena stanu zdrowia i podnoszenia kultury fizycznej wśród 

młodzieży oraz projekty realizowane w szkołach ze środków UE). 

Jako pierwszy głos zabrał dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ostrowach nad Oksza 

Pan Dariusz Bednarski Bednarski który omówił funkcjonowanie zarządzanej przez Niego 

placówki. 

Następnie zabrała głos Dyrektor Zespołu Szkolno-przedszkolnego w Mokrej Justyna 

Siwczyńska. Pokrótce omówiła zasady funkcjonowania placówki która jest już po 

termomodernizacji, która została ukończona 29 sierpnia. Dodatkowo poinformowała, że 

oficjalne otwarcie planowane jest w miesiącu październiku.  

Radna Stobiecka zapytała jak aktualnie po tych kilku tygodniach użytkowania szkoła 

funkcjonuje. 

Dyrektor Siewczyńska odpowiedziała, że wszyscy zarówno uczniowie jak i nauczyciele 

dopiero się przyzwyczajają do nowego miejsca i do nowych rozwiązań jakie oferuje budynek 

Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mokrej. 

Jako ostatnia zabrała głos Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Miedźnie, Pani Ewa 

Dobosz - Rysiewicz który także omówiła funkcjonowanie zarządzanej przez Niej placówki. 

Radny Graj zapytał o to kiedy planowane jest zakończenie prac na parkingu przy ZSP. 

Pani Dyrektor Ewa Dobosz - Rysiewicz odpowiedziała, że nie ma podanej konkretnej daty ale 

ma nadzieje, że jak najszybciej. 

Wobec braku innych pytań przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Ocena wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2023 r. 

Pani skarbnik Grażyna Borycka omówiła wykonanie budżetu Gminy Miedźno za II kwartały 

2023 roku. 

Po przedstawieniu dochodów budżetowych za dwa kwartały 2023 roku radni nie wnosili 

żadnych uwag, wiec Pani Skarbnik przeszła do omawiania wydatków budżetowych za II 

kwartały 2023 roku. 

Po omówieniu wydatków radny Graj zapytał jaki był koszt kupna dronu, który była zakupiony 

na potrzeby Gminy Miedźno. 

Skarbnik odpowiedziała, że ok 100 tys. zł. 

Radna Stobiecka zapytała o ilość węgla jaka została w Gminie Miedźno. 

Skarbnik odpowiedziała, że około 200 ton. 

Radny Graj zapytał skąd pochodzi zakupiony węgiel. 

Skarbnik odpowiedziała, że cały węgiel zakupiony był w Polskiej Grupie Górniczej. 

Wobec braku innych pytań przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

Przewodnicząca Ewelina Stobiecka zarządziła 5 minutową przerwę . 

Wznowienie obrad o godzinie 15.30 rozpoczęto od omawiania punktu 4 - Zaopiniowanie 

projektów uchwał. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Podinspektor Marta Morawiec omówiła projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zapytała z jakich dokładnie funduszy pozyskiwane będą środki na prace 

związane z robotami budowlanymi zabytku drewnianego kościoła znajdującego się w Mokrej. 

Podinspektor Marta Morawiec powiedziała, że ksiądz proboszcz tamtejszej parafii pozyskał 

środki z między innymi funduszu kościelnego, od marszałka województwa śląskiego oraz od 



ministra właściwego do spraw kultury, ochrony dziedzictwa narodowego. Ponadto dysponuje 

wkładem własnym. 

W związku z brakiem innych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Miedźno i 

Wapiennik. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Miedźno i Wapiennik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Szymonik 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 



 

5. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

6. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podlegających Gminie. 

Po skończonej komisji radni udali się na wizytację do placówek oświatowych znajdujących się 

na terenie Gminy Miedźno. Odwiedzili min. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Miedźnie, Zespół 

Szkolno-Przedszkolny w Ostrowach nad Okszą oraz Zespół Szkolno-Przedszkolny w Mokrej. 

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 16.50. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


